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Abstract (en)
1. Method of stabilising thin, fragile ceramic plates, consisting of mounting the said plates on a bearing structure consisting of a sandwich material,
the core of which is of the bee-hive type or synthetic foam, characterized in that the said plates, produced according to the electrodeposition method,
are stabilised as a result of the ceramic film participating directly in the composition of the bearing structure.

Abstract (fr)
Le procédé consiste à monter les plaques minces en céramique réalisées par le procédé d'électrodéposition sur une structure portante constituée
d'un matériau sandwich, dont le noyau est du type nid d'abeille ou mousse synthétique. La stabilisation est obtenue par collage sur la structure
portante constituée préalablement ou par la participation directe du film de céramique à la constitution de la structure portante.
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